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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Wyciąg z protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska

oraz  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Wyrzysku  w dniu  26  kwietnia  2017 r.  w  punkcie

dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”. 

(...)

Radny, Pan Piotr Radwański powiedział, że budowane są dwa ronda i chciałby dowiedzieć się,

jak ma się tutaj sytuacja nadania im nazw.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że rondo budowane jest jedno

i echem w komentarzach odbija się to, że Burmistrz zapewnia sobie różnego rodzaju tereny zielone

aby posadzić kwiaty. Natomiast zapewnia się to, że taki projekt powstał w 2012 roku, 2013 roku

gdzie zostały zaprojektowane takie miejsca. Kontynuując Pani Burmistrz dodała, że jeżeli mowa

jest  o nazwie ronda,  to związany jest  z  tym cały proces i  obecnie jest  nieoficjalna informacja,

że zbierane są podpisy przez Młodzież Wszechpolską, o nadanie temu rondu imienia ,,Żołnierzy

Wyklętych”. Natomiast to, że ktoś wystąpił z jakąś inicjatywą, to jest to początek drogi gdyż jak

będzie  taka  inicjatywa  50  mieszkańców,  to  zostaną  ogłoszone  konsultacje  społeczne.  Takie

konsultacje zostaną ogłoszone na podstawie podejmowanej na tej sesji uchwały, a dotyczyłyby i tej

propozycji, i propozycji innych. 

9>>>)

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski  powiedział, że ma prośbę w imieniu mieszkańców choć wie,

że to nie jest pas drogi należący do gminy ale od gimnazjum w stronę drogi wojewódzkiej znajdują

się bardzo duże zagłębienia. W związku z tym padła prośba żeby ktoś z urzędu przyjechał aby

to  obejrzeć  i  zawnioskować  do  województwa.  Następnie  radny  powiedział,  że  mieszkańcy

wnioskowali również o oznakowanie ulic na osiedlu tam gdzie znajduje się szkoła podstawowa,

gdyż część ulic ma takie oznakowanie, a druga część nie. Kierowcy wiedzą, że obowiązuje prawa

strona wolna i można jechać ale z przyzwyczajenia ludzie jeżdżą tak, jak jeżdżą. W związku z tym

radny poprosił aby pojechać i to sprawdzić. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że odnośnie jednego i drugiego,

to na sali obecny jest Pan Zastępca, który w zakresie obowiązków ma te obszary i na pewno jak



najszybciej zajmie się tymi tematami. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział, że ma pytanie do Pana Burmistrza, kiedy zacznie się

pozimowa naprawa dróg w Osieku nad Notecią,  a  chodzi głównie o ulicę XX-lecia.  Następnie

radny  zapytał,  kiedy  na  terenie  Osieka  pojawi  się  równiarka  gdyż  atakowany  jest  przez  Pana

ochrona danych osobowych, a podobno wszystko jest już uzgodnione.

Pan Tadeusz  Perliński  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska powiedział,  że  równiarka  w pierwszej

kolejności została skierowana tam gdzie mieszkańcy nie mogli dojechać. Natomiast teraz po kolei

zakończone zostało Rzęszkowo, Anusin, Karolewo i następne dni to będzie już Osiek, a tak samo

dotyczy, to robót cząstkowych gdyż pomału pogoda zaczyna sprzyjać. 

Radny,  Pan Zbigniew  Piotrowski  powiedział,  że  w czasie  kiedy równiarka  byłaby w Osieku

można byłoby zwrócić się do województwa i taka równiarka zrobiłaby oczywiście na ich koszt. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że na pewno zajmą się tematem. 

Radny,  Pan Ireneusz  Przydział  powiedział,  że  obecny jest  Pan Burmistrz,  a  chciałby zgłosić

sprawę  Ostrówka  gdzie  przejeżdżając  przez  tory  kolejowe,  po  lewej  stronie  znajdują  się

niesprzątnięte drzewa. W związku z tym radny poprosił aby rozeznać kogo to jest własność, a jak

nie kolei, to prosi o zgodę i sam to sprzątnie, gdyż nie może już na to patrzeć.  

Pan  Tadeusz  Perliński  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska powiedział,  że  sprawdzi  odwrotnie

i da odpowiedź Panu Radnemu.

(...)

Sporządziła:

D. Pinkowska
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